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متن پرسش

با سلام و درود بر استاد بزرگوار: خواهشمندم در مورد اينكه چرا بايد قرباني كرد و حيوانات رو ذبح كرد

تا كفاره كناهان قرار گيرد؟ آيا با ريختن خون حيوانات و دست و پا زدنشان در هنگام ذبح رنج و دردي

كه حيوان ميكشد خدا راضي میشود؟ آيا نمي توان از طرق ديگر خدا را راضي کرد؟ آيا در ريخته

شدن خون حيوانات و خورده شدنشان الزامي براي بشر است؟ آيا نميشود با خوردن گياهان در

آرامش بود و خون حيواني ريخته نشود؟ ممنون و سپاسگزارم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: میفرمایند در حین ذبح حیوان حلالگوشت به عنوان قربانی، نفسِ بهیمهی

انسان بدان معنا قربانی میشود تا در ساحتی برتر حاضر گردد. موفق باشید


